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      Annotation

    
        
          Данная  работа  посвящена  исследованию зонной  структурынамонокристалле24PbSb Teс  примесью меди–нового перспективного соединения на основе халькогенидов. В  ходе  работы  над  этим  исследование,  были  решены  следующие задачи:1). Экспериментальный  замер спектра  отражения  монокристаллов 24PbSb Te.2). Определение  оптических  свойств  исследуемого  материала,  на основе спектра отражения.3). Расчет спектра поглощения монокристалла 24PbSb Te.В  рамках  работы,  были  определены  действительная  и  мнимая диэлектрическая проницаемость, поглощение, энергии непрямого перехода,  фаза  отраженной  волны.  Анализ  проводился  с  помощью  специально разработанного  программного  комплекса  в  программном  обеспечении WolframMathematics, Matlab.В результате была уточнена зонная структура монокристалла 24PbSb Te.
        

        
          This  work  is  devoted  to  the  study  of  the  band  structure  on  a  single  crystal 24PbSb Tedoped with copper--a new promising compound based on chalcogenides.In the course of work on this study, the following tasks were solved:1). Experimental measurement of the reflection spectrum of single crystals24PbSb Te.2). Determination of the optical properties of the material under study, based on the reflection spectrum.3). Calculation of the absorption spectrum of a single crystal24PbSb Te.Within  the  framework  of  the  work, the  real  and  imaginary  dielectric constant,  absorption,  indirect  transition  energies,  and  the  phase  of  the  reflected wave  were  determined.  The  analysis  was  carried  out  using  a  specially  developed software package in the software Wolfram Mathematics, Matlab.As a result, the band structure of the single crystal was refined.
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